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 Protokół Nr XI.2024 

z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 30 grudnia 2024 roku 

1. Otwarcie obrad sesji 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Jan Papis poinformował, że obrady sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie są rejestrowane i transmitowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz  

i dźwięk. Osoby uczestniczące w sesji wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych 

osobowych, zgodnie z zapisami unijnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych (RODO). 

Następnie mówca sprawdził obecność sołtysów sołectw z terenu gminy Halinów. 

W dalszej części punktu pierwszego, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie o godzinie 1422 

otworzył obrady XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie.  

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad 1 i materiałami zostały radnym przekazane elektronicznie 

za pośrednictwem skrzynki e-mailowej oraz systemu eSesja. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Jan Papis poprosił radnych Rady Miejskiej  

w Halinowie o potwierdzenie obecności2 w systemie eSesja. Następnie stwierdził quorum Rady w liczbie 

11. Nieobecni radni: Pani Aneta Kostka-Laskus, Pan Marcin Pietrusiński, Pan Dawid Wojda, Pan Marcin 

Sukiennik. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski zaproponował zmianę porządku obrad, poprosił o dodanie 

dwóch projektów uchwał: 

 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do 

Zakładu Komunalnego w Halinowie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością wkładu 

niepieniężnego – Druk Nr 104, jako punkt 11; 

 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie dopłaty do taryfy za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków – Druk Nr 105, jako punkt 17. 

Radni nie zgłosili uwag wobec zaproponowanej zmiany w porządku obrad. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad wraz z zmianami 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został podjęty.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Aneta Kostka-Laskus, Pan Marcin Pietrusiński, Pan Dawid Wojda, 

Pan Marcin Sukiennik. 

Porządek obrad XI sesji w dniu 30 grudnia 2024 roku: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 grudnia 2024 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 grudnia 2024 roku. 
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4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

6. Sprawozdanie radnych z działalności Rady Powiatu Mińskiego. 

7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Halinów na lata 2024-2035 –  Druk Nr 95 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów 

na 2024 rok – Druk Nr 96 

9.  Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2025-2035 – Druk Nr 97 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2025   

rok – Druk Nr 98 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do Zakładu 

Komunalnego w Halinowie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością wkładu niepieniężnego – Druk 

Nr 104 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Grabina, gmina Halinów – Druk Nr 99 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów – Druk Nr 100 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany „Wieloletniego Planu Rozwoju  

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla Gminy Halinów na lata 

2021-2026” – Druk Nr 101 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

„Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Halinów na lata 2020 – 

2025”- Druk Nr 102 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę nr IX.75.2024 Rady Miejskiej  

w Halinowie z dnia 27 listopada 2024 r. w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2025 roku 

– Druk Nr 103 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzanie 

ścieków – Druk Nr 105 

18. Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 23 października 2024 roku 

19. Zamknięcie sesji. 

 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa. 

 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski złożył sprawozdanie z działalności w okresie od  

1 lipca 2024 r. do 30 grudnia 2024 r. 

 

Najważniejsze wydarzenia i spotkania na terenie Gminy Halinów: 

 

 01.08.2024 r. - uroczyste śpiewanie Niezakazanych piosenek przez Seniorki z Gminy Halinów w 

ramach uczczenia pamięci bohaterów Powstania Warszawskiego.  

 15.08.2024 r. - obchody Święta Wojska Polskiego w gminie Halinów połączone z odpustem 

parafialnym, które odbyły się w Wielgolesie Brzezińskim; 

 Letni Festiwal Muzyki Kameralnej, który miał miejsce w każdą sobotę sierpnia w kościele  

w Okuniewie; 

 spotkanie władz samorządowych z mieszkańcami poszczególnych sołectw, podczas których 

wybierano sołtysów na nową kadencję oraz głosowano nad funduszem sołecki;    
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 pikniki sołeckie na terenie Gminy Halinów; 

 

Najważniejsze wydarzenia i spotkania poza Gminą Halinów: 

 

 11.07.2024 r. – reprezentowanie Gminy Halinów podczas konferencji "Priorytety rozwojowe na 

najbliższe dziesięciolecia" w Ministerstwie funduszy i Polityki Regionalnej; 

 udział w posiedzeniach Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu Terytorialnego; 

 3-5.09.2024 r. – reprezentowanie Gminy Halinów na Forum Ekonomicznym w Karpaczu;  

 11-12.08.2024 r. - reprezentowanie Gminy Halinów na Forum Miasteczek Polskich; 

 01.10.2024 r. – spotkanie wspólnie z delegacją z Gminy Halinów w dniu otwartym w CTPark 

Warsaw w Mszczonowie; 

 2-3.10.2024 r. – udział w forum w Szczytu Klimatycznego w Katowicach; 

 8.10.2024 r. – udział organizowany przez Mazowiecką Jednostkę Wdrażania Programów 

Unijnych i MUW w konferencji regionalnej pt. „Rozwój Mazowsza w kontekście 20-letniej 

obecności Polski w Unii Europejskiej”; 

 10.10.2024 r. - udział w konferencji pt. „Strategiczne znaczeni sieci kolejowej” w Pałacu 

Prezydenckim; 

 20.10.2024 r. – uroczysta Gala Finałowa LOTTO Poland Bike Maraton, organizowana przez 

reprezentanta Polski byłego kolarza Pana Grzegorza Wajsa; 

 26.11.2024 r. – uroczystość Powiatowego Dnia Pracownika Socjalnego w Mińsku Mazowieckim;   

 udział w spotkania i konferencjach organizowanych przez Metropolię Warszawską; 

 

      W okresie sprawozdawczym zostało wydane 149 zarządzeń, które dotyczyły w szczególności:  

 zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów 2024 na rok oraz WPF, 

 zmian Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Miejskiego w Halinowie,  

 powołania Komisji Przetargowych, 

 w sprawie nabycia w drodze darowizny działek, 

 powołania Komisji odbioru. 

 

      Natomiast, jeżeli chodzi o kwestię inwestycji, w okresie sprawozdawczym zostało podpisane  

290 umów. 

 

Najważniejsze inwestycje:  

  

Lipiec 2024 

 utworzenie strefy rekreacyjnej przy żłobku gminnym w Długiej Szlacheckiej poprzez budowę 

placu zabaw – 307 285,49 zł; 

 utworzenie strefy rekreacyjnej przy żłobku gminnym w Długiej Szlacheckiej poprzez 

modernizację boiska wielofunkcyjnego – 149 780,00 zł; 

 wykonanie monitoringu wizyjnego terenu wokół boiska w Michałowie – 46 721,55 zł; 

 ukończenie budowy Parku wokół budynku Domu Kultury w Halinowie – 7 352 418,93 zł. 

 

Wrzesień 2024 

 ukończenie budowy żłobka gminnego w Długiej Szlacheckiej przy ul. Popiełuszki 53A – 5 490 

772,66 zł. 

 

 

Październik 2024 

 ukończenie obiektu szatniowo-sanitarno-magazynowego w technologii kontenerowej przy boisku 

w Michałowie – (154 857,00 zł w 2023r., 150 060,00 zł w marcu 2024r. i 78 966,00 zł  

w X.2024 r.); 

 remont wielofunkcyjnego boiska w Cisiu – 315 376,92 zł; 

 złożono wniosek na Termomodernizację Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Halinowie  

w ramach naboru KPO na kwotę 12 606 055,98 zł. 
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Grudzień 2024 

 ukończenie kolejnego etapu termomodernizacji budynku Urzędu Miejskiego w Halinowie –  

294 299,03 zł; 

 podpisanie umowy na budowę hali pneumatycznej nad boiskiem w Długiej Kościelnej –  

4 340 116,50 zł; 

 ukończenie budowy budynku administracyjno-biurowego w Długiej Kościelnej – 5 536 394,82 zł; 

 rozstrzygnięcie konkursu na Renowację miejsca Pamięci z mogiłą zbiorową przy ul. Powstania 

Styczniowego – 158 055,00 zł;  

 rozstrzygnięcie przetargu na Renowację przestrzeni historycznej w Okuniewie wraz z Parkiem im. 

Jana Olszewskiego – 4 330 372,93 zł; 

 otwarcie ofert w przetargu na utworzenie cmentarza komunalnego w Gminie Halinów, najniższa 

oferta – 11 266 010,99 zł; 

 otwarcie ofert w przetargu na Modernizację kompleksu sportowego „Moje boisko ORLIK 2012” 

w Halinowie – 539 340,00 zł. 

 

Mówca dodał, że w dniu 9 grudnia b.r. w obecności Dyrektora Wydziału Rozwoju Regionalnego 

Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego Pani Katarzyny Harmaty została podpisana umowa  

z Wojewodą Mazowieckim Panem Mariuszem Frankowskim na dofinansowanie zadania rozbudowy drogi 

gminnej ul. Polnej w m. Długa Kościelna i Kazimierów wraz z budową nowego obiektu mostowego. 

Zadanie to obejmuje kompleksową przebudowę ul. Polnej na odcinku ok. 1,5 km rozpoczynając od 

skrzyżowania ul. Polnej z ul. Kochowskiego w Długiej Kościelnej, a kończąc na skrzyżowaniu ul. Polnej  

z ul. Różaną w Kazimierowie. Całkowita wartość inwestycji to 10 948 293,82 zł. Na to zadanie zostało 

pozyskane dofinansowanie na kwotę 6 568 976,29 zł. Planowany termin zakończenia prac - październik 

2025 r. Burmistrz Halinowa powiedział, że w ramach rozpoczynjącej się inwestycji zostanie kompleksowo 

przebudowana jezdnia przy ul. Polnej, stary most zostanie rozebrany, a w jego miejsce zostanie 

zbudowany żelbetonowy, nowoczesny i trwały obiekt mostowy, zostanie wyremontowana i rozbudowana 

kanalizacja deszczowa oraz powstaną ciągi pieszo – rowerowe i chodniki. W celu poprawy 

bezpieczeństwa zostanie przebudowane skrzyżowania z ul. Powstania Styczniowego, ul. Czereśniową oraz 

ul. Różaną.  

W dniu 4 października 2024 r. zakończono przebudowę kolejnego odcinka drogi gminnej łączącej Chobot 

z Michałowem. Długości przebudowanego odcinka to blisko 0,700 km. Wartość zadania inwestycji 

wynosi 964 042,59 zł. brutto. Gmina Halinów pozyskała dotację z Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Mazowieckiego w kwocie 190 000,00 zł. 

W dniu 21 października 2024 r. został zakończony kolejny etap modernizacji dróg gminnych polegający 

na ułożeniu nakładek asfaltowych. W ramach zadania blisko 6,5 km dróg gminnych zyskało nową 

nawierzchnię asfaltową. Wartość zadania wynosi 4 000 000,00 zł. 

 

Zastępca Burmistrz Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował o:  

 otwarciu ofert w przetargu na utworzenie cmentarza komunalnego w Długiej Kościelnej.  

W ramach Polskiego Ładu uzyskano dofinansowanie w kwocie 8 000 000,00 zł. W przetargu 

wpłynęło pięć ofert. Najtańsza oferta opiewa się na kwotę 11 000 266,00,00 zł, którą złożyła firma 

SS Group z Żanęcina z gminy Wiązowna. Zastępca Burmistrza poinformował, że na dzisiejszej 

sesji proponujemy Państwu  wprowadzenie kwoty w zmianach w budżecie na 2025 rok oraz  

w wieloletniej prognozie finansowej, aby móc wybrać najtańszego wykonawcę oraz podpisać 

umowę na realizację. Termin zakończenia prac do końca 2026 roku; 

 otwarciu ofert w przetargu na renowację przestrzeni historycznej w Okuniewie wraz z parkiem im. 

Jana Olszewskiego; w przetargu wpłynęło 7 ofert; na to zadanie udało się pozyskać 

dofinansowanie w ramach Polskiego Ładu zabytków na kwotę 3 000 000, 00 zł; inwestycję będzie 

realizowała firma AGBUD GROUP z miejscowości Karpin, powiat radzymiński za kwotę  

4 000 330,00 zł. Mówca dodał, że w dniu 7 stycznia 2025 roku jest zaplanowane podpisanie 

umowy z wykonawcą. Wykonawca w pierwszej kolejności musi sporządzić projekt w uzgodnieniu 

z konserwatorem zabytków i Gminą Halinów, po tym terminie nastąpi rozpoczęcie prac; 
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 otwarciu ofert w przetargu oraz wybór wykonawcy na remont boiska Orlik 2012 przy szkole  

w Halinowie; wpłynęły 2 oferty, jedna od lokalnej firmy "Kortbud" Pana Janusza Gniado na kwotę  

539 000,00 zł, druga oferta z firmy ANSBUD z Grabowa nad Pilicą opiewała na kwotę 650 000,00 

zł. Po dzisiejszej sesji budżetowej Gmina Halinów będzie mogła podpisać umowę na realizację 

zadania; 

 podpisaniu umowy na wywóz odpadów z terenu gminy Halinów z konsorcjum firm RDF Sp. z 

o.o., MPK Pure Home Sp. z o.o. i  EKO SAM-BIS Na dzisiejszej sesji został Państwu przekazany 

harmonogram odbioru odpadów z terenu gminy Halinów na cały 2025 rok. 

W trakcie składania sprawozdania Zastępcy Burmistrza do obrad sesji dołączył Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński.   

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek omówił: 

 wymianę centrali telefonicznej w Urzędzie Miejskim; 

 rozbudowę oświetlenia świątecznego. 

 

5. Informacja z prac Komisji Rady. 

 

Informacje na temat prac Komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno Przewodniczący 

poszczególnych Komisji: 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Pan Dawid Wojda poinformował, 

że w dniu 30 grudnia 2024 roku na posiedzeniu Komisji analizowany był projekt budżetu Gminy Halinów 

na 2025 rok, który został pozytywnie zaopiniowany.  Omówiono również kwestie bezpieczeństwa 

finansowego i ambitnych planów inwestycyjnych. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pan Adam Rudnicki przypomniał  

o posiedzeniach  z 12 i 27 listopada b.r., na których uznano skargę na działalność Burmistrza za 

bezzasadną. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Klaudia Zasuwa poinformowała, że Komisja obradowała 

dwukrotnie: 

 28 października b.r. na posiedzeniu Komisji omówiono realizację zadań inwestycyjnych z 2023 

roku, omówiono modernizację i budowę dróg gminnych, realizację zadań z funduszy sołeckich, 

budowę i modernizację oświetlenia, a także zapoznano się z informacją na temat gospodarki 

odpadami komunalnymi. 

 13 listopada b.r. Komisja zapoznała się z informacjami na temat współpracy gminy Halinów ze 

stowarzyszeniami, między innymi z Lokalną Grupą Działania Ziemi Mińskiej, ze Związkiem 

Samorządów Polskich, z Lokalną Organizacją Turystyczną Wielki Gościniec Litewski. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Justyna Mirosz 

poinformowała, że w dniu 19 grudnia b.r. omówiono realizację zadań oświatowych za rok 2023/2024 oraz 

działania Gminnego Centrum Kultury. Przyjęto również sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za 

pierwsze półrocze 2024 pod kątem wydatków na oświatę, zdrowie i sprawy społeczne.  

6. Sprawozdanie radnych z działalności Rady Powiatu Mińskiego. 

 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek na wstępie przypomniał, iż dla wszystkich rad, zarówno 

gminnych, jak i powiatowych, miesiąc grudzień jest okresem prac nad przyjęciem budżetu na nowy rok 

budżetowy. Mówca poinformował, iż w dniu 19 grudnia br. odbyła się sesja Rady Powiatu Mińskiego, 

podczas której została przyjęta uchwała w sprawie budżetu Powiatu Mińskiego na 2025 rok. Dochody 
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budżetu opiewają na kwotę 322 788 500,53 zł, wydatki ogółem wynoszą 334 525 923,82 zł, natomiast 

deficyt budżetu wynosi ponad 1 888 096 zł. W związku z koniecznością pokrycia deficytu, Powiat Miński 

planuje zaciągnąć kredyt w wysokości 3 235 000,00 zł. Budżet Powiatu Mińskiego na nowy rok 

budżetowy kształtuję się dobrze, wszystko dzięki ciężkiej pracy nowego Zarządu Powiatu, jak również 

Radzie Powiatu Mińskiemu.  Ponadto radny Rady Powiatu Mińskiego poinformował dużej ilości 

wniosków jakie wpłynęły do Powiatu Mińskiego. Następnie wymienił inwestycje, które są wpisane  

w wydatki majątkowe na rok 2025 m.in.: kontynuacja ulicy Zabranieckiej w Okuniewie, wykonanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Okuniew – Halinów – Brzeziny – Wielgolesie 

Brzezińskie, ulica Mazowiecka, przebudowa drogi powiatowej Okuniew – Halinów – Brzeziny, na 

odcinku Halinów, ulica Okuniewska od ulicy 3 Maja do ulicy Bema, wykonanie dokumentacji projektowej  

na przebudowę drogi w Wielgolesie Brzezińskim: Desno – Chobot – Kąty Goździejewskie Drugie, ulica 

Kościelna, Cisie, ulica Mostowa. 

 

Radna Powiatu Mińskiego Pan Dariusz Kowalczyk powiedział, że Zarząd Powiatu Mińskiego 

podejmuję szereg kroków aby móc wprowadzić nową jakość  w sposobie zarządzania Powiatu Mińskiego. 

Mówca poinformował, że został zwiększony budżet na kulturę na kwotę 250 000,00 zł. Jednocześnie 

mówca przekazał informację o planowanym utworzeniu Powiatowego Centrum Kultury, aby zapewnić 

bogatą ofertę kulturalną Powiatu Mińskiego.  

  

Radny Powiatu Mińskiego Pan Lesław Królak poinformował, że w najbliższym czasie planowane jest 

spotkanie wraz z Starostą Mińskim Remigiuszem Górniakiem, radnymi Powiatu Mińskiego i inwestorem  

dotyczące  budowy masztu telekomunikacyjnego w Okuniewie.  W powyżej sprawie zwracali się Sołtys 

Okuniewa, radni, a także pozostali mieszkańcy z Okuniewa. Mówca dodał, że wszyscy zainteresowani 

będą na bieżąco informowani o skutkach tego porozumienia. Pan Lesław Królak po krótce opowiedział  

o najważniejszych zadaniach, jakie będą zaplanowane do wykonania na terenie gminy Halinów przez 

Powiat Miński w przyszłym roku. 

 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek w uzupełnieniu swojej wypowiedzi poinformował  

o planowanych podwyżkach dla pracowników w Starostwie Powiatowym, jak i w jednostkach Powiatu 

Mińskiego na rok 2025 od 10% do 15% wynagrodzenia. 

 

Zastępca Burmistrz Halinowa Pan Adam Sekmistrz w swojej wypowiedzi poinformował, że  

w dniu 23 grudnia b.r. do Urzędu Miejskiego w Halinowie wpłynęła decyzja Referatu Architektury 

Starostwa Powiatowego w Mińsku Mazowieckim z której wynika, że na dzień dzisiejszy jest odmowa 

wydania pozwolenia na budowę masztu w tej lokalizacji. 

 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski złożył serdecznie podziękowania dla Powiatu Mińskiego za 

ich włożony wkład w rozwój Gminy Halinów, dodał iż widać efekty tej zmiany zarówno na stanowisku 

Starosty Mińskiego jak i w całym Zarządzie Powiatu. Po krótce opowiedział  

o komunikacji w Powiecie Mińskim.  Poinformował o złożonym wniosku przez Powiatowy Związek 

Transportu, który był konsultowany zarówno z Gminą Halinów jak i z Gminą Dębe Wielkie  

o dofinansowanie linii, która by łączyła Mińsk Mazowiecki gminę Dębe Wielkie i gminę Halinów. Linia 

ta przechodziła by przez miejscowości między innymi takie jak:  Cisie, Krzewina, Kazimierów, i dalej ten 

autobus jechałby przez Halinów, Długą Kościelną, Długą Szlachecką do Okuniewa i z Okuniewa do 

Sulejówka. Mówca wyraził nadzieję, aby w połowie przyszłego roku ta komunikacja mogła ruszyć. 

Burmistrz Halinowa powiedział także, że jest spora szansa na to, że dofinansowanie z Mazowieckiego 

Urzędu Wojewódzkiego zostanie udzielone ale nie ma jeszcze takiej pewności. Tutaj będzie ogromna 

konieczność współfinansowania takiej trasy ze środków budżetu Gminy Dębe Wielkie i budżetu Gminy 

Halinów. 

 

Przed przystąpieniem do punktu 7, radni za pośrednictwem systemu eSesja potwierdzili swoją obecność  

w obradach sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Jan Papis serdecznie podziękował i przekazał 

dalsze prowadzenie obrad sesji Rady Miejskiej Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Halinowie Panu 

Marcinowi Pietrusińskiemu.  
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7. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2024-2035 – Druk Nr 95 

 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2024 rok – Druk Nr 96 

 

Projekty uchwał od druku Nr 95 do druku Nr 96 omówił Zastępca Burmistrz Halinowa Pan Adam 

Sekmistrz. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Pan Dawid Wojda poinformował, 

że projekty uchwał zostały omówione i pozytywnie zaopiniowane przez radnych Rady Miejskiej  

w Halinowie.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na 

lata 2024-2035 – Druk Nr 95 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Aneta Kostka-Laskus, Pani Anna Ludwiniak. 

Przed przystąpieniem do głosowania, radni za pośrednictwem systemu eSesja potwierdzili swoją obecność 

w obradach sesji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2024 rok – 

Druk Nr 96 wraz z autopoprawką 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Aneta Kostka-Laskus, Pani Anna Ludwiniak. 

 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Halinów na lata 2025-2035 – Druk Nr 97 

 

10. Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2025 rok – Druk Nr 98 

 

Projekty uchwał od druku Nr 97 do druku Nr 98 omówił Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Pan Dawid Wojda odczytał: 

 uchwałę Nr 3.c./347/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 

 z dnia 12 grudnia 2024 roku w sprawie:  

 wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Halinów o projekcie uchwały  

o   Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025-20353 

 

 

                                                 
3 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 grudnia 2024 r. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Pan Dawid Wojda odczytał: 

 Uchwałę Nr 3.c./348/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  

z dnia 12 grudnia 2024 roku:  

 opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Halinów projekcie uchwały budżetowej na  

2025 rok, 

 opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu na 2025 rok4. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Pan Dawid Wojda poinformował, 

że projekty uchwał zostały omówione i pozytywnie zaopiniowane przez radnych Rady Miejskiej  

w Halinowie.  

 

Radny Pan Marcin Sukiennik zwrócił uwagę, że jest duża skala zmian autopoprawki w budżecie. 

Mówca wspominał, że na komisji listopadowej był przedstawiony i opiniowany projekt budżetu na 2025 

rok, natomiast na dzisiejszej sesji zostały wprowadzone duże zmiany w projekcie. 

 

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz w swojej wypowiedzi odniósł się do projektu budżetu 

Gminy Halinów na 2025 rok. Dodał, że wprowadzone zmiany techniczne do projektu, są wynikiem zmian 

między rokiem 2024 a rokiem 2025 w celu dalszych realizacji inwestycji. Mówca oznajmił, iż są pewne 

sprawy, które należy dostosować, aby Regionalna Izba Obrachunkowa opiniując uchwały nic nam nie 

zarzuciła. Podsumowując, Zastępca Burmistrz Halinowa powiedział, iż jest zadowolony z niniejszego 

projektu budżetu oraz zwrócił się do Rady Miejskiej w Halinowie z prośbą o poparcie tego budżetu 

deklarując, iż wspólnie z pracownikami Urzędu Miejskiego w Halinowie dołoży wszelkich starań, aby 

niniejszy budżet jak najlepiej zrealizować.   

 

Radny Pan Marcin Sukiennik zwrócił się z pytaniem, czy w 2025 roku przewidziana jest podwyżka 

wzrostu opłat za odpady dla mieszkańców gminy Halinów. 

 

 Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz  w związku z wybraną firmą oraz z przedstawioną  ofertą 

firmy nie przewidujemy wzrostu stawek za odpady. 

 

Radny Pan Marcin Sukiennik zwrócił się z pytaniem odnośnie ulic w Hipolitowie znajdujących się  przy 

przedszkolu. Czy jeżeli gmina Halinów nie pozyska dofinansowania na przebudowę drogi to czy jest 

szansa aby ten odcinek w przyszłym roku został oddany do użytku. 

 

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że zgodnie z zasadami konkursu  odnośnie 

dofinansowania na przebudowę dróg, gmina Halinów może złożyć wniosek o dofinansowanie tylko na 

dwa odcinki dróg. Mówca powiedział, że zostało złożone na ulicę Majową i ulicę Jałowcową, natomiast 

ulica znajdująca się przy przedszkolu będzie realizowana ze środków własnych.  

 

Radny Pan Marcin Sukiennik zadał pytanie odnośnie boiska w Długiej Kościelnej. Kiedy konkretnie 

zostanie ogłoszony przetarg na boisko. 

 

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz powiedział, że gmina Halinów chce ogłosić przetarg po 

spotkaniach z firmą, która projektuje zadaszenie tego boiska. Prawdopodobnie termin ogłoszenia przetargu 

na boisko nastąpi do końca stycznia 2025 roku, natomiast realizacja zadania do końca czerwca 2025 roku. 

 

Radny Pan Marcin Sukiennik zwrócił się z pytanie odnośnie ulicy Warszawskiej. Mówca zwrócił 

uwagę, że projekt robiony jest od drogi krajowej do pętli, natomiast co w kwestii odcina od pętli do torów 

kolejowych. 

 

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz wyraził nadzieję, aby wspólnie z Powiatem Mińskim  

w ramach bieżącego utrzymania dróg do czasu przebudowy wyremontować też odcinek do pętli 

autobusowej. 

                                                 
4 Załącznik nr 4 do protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 grudnia 2024 r.  
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Radny Pan Marcin Sukiennik serdecznie podziękował, za podjęcie realizacji inwestycji, jaką jest 

budowa cmentarza w Długiej Kościelnej. Według radnego powstanie godne miejsce na pochówek. 

 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w swojej wypowiedzi odniósł się do budżetu i sytuacji 

finansowej gminy Halinów. Mówca wspomniał o ogólnopolskiej sytuacji samorządów. W bieżącym roku 

zmieniła się ustawa o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, tak więc ten budżet, nad którym 

pracuje gmina Halinów jest przygotowywany na podstawie tych nowych przepisów ustawy  

o dochodach JST. Dodał, że te nowe przepisy są korzystne zwłaszcza  dla dużych aglomeracji,  dużych 

miast, natomiast z perspektywy gminy Halinów te przepisy dużo dobrego nie dają, co prawda zostały 

zwiększone środki po stronie dochodów budżetowych, ale tak naprawdę te środki zostały przeznaczone na 

wzrost wydatków bieżących, które wynikają czy ze wzrostu kosztów pracy, wzrostu pensji, czy wzrostu 

energii elektrycznej itp.  

Po krótce Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski wspomniał również o zaplanowanych wydatkach 

inwestycyjnych zgodnie z wyżej wspomnianym projektem budżetu na rok 2025, która przekroczy kwotę 

67 000 000,00 zł, natomiast łączna kwota wydatków wynosi 174 000 000,00 zł, a dochody wynoszą 160 

000 000,00 zł. Mówca dodał, że dla gminy Halinów jest to bardzo dobry wynik. Burmistrz Halinowa 

słusznie zauważył, że jeszcze kilkanaście lat temu dochody i wydatki gminy Halinów były realizowane na 

poziomie około 40 000 000,00 zł gdzie gmina Halinów miała dużo mniejsze możliwości. Natomiast 

dzisiejsza polityka gminy Halinów, która doprowadziła do rozwoju gminy, a także do tego, że są tworzone 

nowe plany zagospodarowania przestrzennego, aby mieszkańcy mogli się tu osiedlać. To powoduje, że 

budżet gminy Halinów z roku na rok wzrasta.  

Poinformował także o założeniach inwestycyjnych ujętych w przyszłorocznym budżecie min. budowa 

cmentarza komunalnego w Długiej Kościelnej. Jest to możliwa inwestycja do zrealizowania  

w szczególności dzięki środkom rządowym, to środki pozyskane jeszcze  w poprzedniej kadencji. Kolejną 

inwestycją jest rewitalizacja parku im. Jana Olszewskiego w Okuniewie, która dla gminy Halinów jest 

taka wizytówką. Mówca poinformował, iż jest w planach na przyszły rok zrealizowanie inwestycji 

sportowych, w tym kompleks sportowy w Długiej Kościelnej. Kolejnym projektem który będzie 

realizowany ze środków zewnętrznych jest wymiana oświetlenia ulicznego na ledowe. Dużą ambitną 

sprawą, która nie jest dzisiaj ujęta jeszcze w budżecie gminy, lecz został złożony wniosek to 

termomodernizacją szkoły w Halinowie. Był to budynek budowany na początku lat 90 i wymaga on 

rewitalizacji, modernizacji oraz ocieplenia. Poinformował także o mniejszych inwestycjach jak place 

zabaw, które wynikają z poszczególnych wniosków sołectw czyli m.in.: Zagórze, Wielgolas Brzeziński, 

kontynuacja prac w Cisiu, a także jeszcze w innych miejscowościach. Planowane jest rozpoczęcie prac 

projektowych szkoły w Wielgolesie Brzezińskim. Gmina Halinów chce uzyskać tam projekt  

z pozwoleniem na budowę oraz starać się pozyskać środki zewnętrzne. 

Podsumowując, Burmistrz Halinowa powiedział, budżet na 2025 rok jest efektem kontynuacji prac  

z poprzedniej kadencji, ponieważ często inwestycje już wcześniej zaplanowane przechodzą na następny 

rok oraz zwrócił się do Rady Miejskiej w Halinowie z prośbą o zaufanie i o przegłosowanie tego projektu 

budżetu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marcin Pietrusiński zwrócił uwagę, aby ten efekt pracy, czyli 

wszystkie założenia budżetu, inwestycje, przetargi, aby taka informacja dotarła również do mieszkańców 

nie tylko w formie kanałów internetowych lecz również w formie papierowej. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 

2025-2035 – Druk Nr 97 wraz z Autopoprawką  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Aneta Kostka-Laskus. 
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Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2025 

rok – Druk Nr 98 wraz z Autopoprawką 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Aneta Kostka-Laskus. 

 

Obecni na sali pogratulowali Zarządowi brawami. 

 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do 

Zakładu Komunalnego w Halinowie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością wkładu 

niepieniężnego – Druk Nr 104 

 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Pan Dawid Wojda poinformował, 

że projekt uchwały został omówiony i pozytywnie zaopiniowany przez radnych Rady Miejskiej  

w Halinowie.  

Radni nie wnosili uwag do projektów uchwał. 

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie do Zakładu 

Komunalnego w Halinowie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością wkładu niepieniężnego –  

Druk Nr 104 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Aneta Kostka-Laskus. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Grabina, gmina Halinów – Druk Nr 99 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów – Druk Nr 100 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Pan Dawid Wojda poinformował, 

że projekty uchwał zostały omówione i pozytywnie zaopiniowane przez radnych Rady Miejskiej  

w Halinowie.  

Radni nie wnosili uwag do projektów uchwał. 

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Grabina, 

gmina Halinów – Druk Nr 99 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 
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przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Aneta Kostka-Laskus. 

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Wielgolas Brzeziński, gmina Halinów – Druk Nr 100 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 14, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Aneta Kostka-Laskus 

14.  Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany „Wieloletniego Planu Rozwoju 

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla Gminy Halinów na 

lata 2021-2026” – Druk Nr 101 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Pan Dawid Wojda poinformował, 

że projekt uchwały zostały omówione i pozytywnie zaopiniowane przez radnych Rady Miejskiej  

w Halinowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marcin Pietrusiński poprosił aby na pierwsze styczniowe 

posiedzeniu Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska zaprosić Prezesa Zakładu Komunalnego 

Pana Tomasza Kostyrę celem omówienia stanu sieci wodociągowej. 

Radny Pan Jan Papis zapytał, czy Zakład Komunalny Sp. z o.o. powinna mieć więcej autonomii. Czy 

zasadnym było by, aby te wszystkie inwestycję realizował Zakład Komunalny a nie Gmina Halinów,  

a potem przekazywane aportem jako majątek spółki.  

Zastępca Burmistrza Pana Adam Sekmistrz  odpowiedział, że tylko Gmina Halinów może pozyskać  

dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego w ramach uzupełnienia aglomeracji. Mówca dodał, że spółka 

ma ogromny wachlarz możliwości działania, sposób udzielania zamówień czy działań sektorowych. 

Radny Pan Jan Papis zadał pytanie odnośnie projektu uchwały, dlaczego nie uwzględniono 

miejscowości Wielgolas Duchnowski i Brzeziny.  

Zastępca Burmistrza Pana Adam Sekmistrz  odpowiedział, że Gmina Halinów na początku stycznia ma 

złożyć wniosek o dofinansowanie z Krajowego Planu Odbudowy. Niestety kwestia rozbudowy Wielgolasu 

Duchnowskiego jest znacznie skomplikowana, wynika to z rozproszenia zabudowy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marcin Pietrusiński w odniesieniu do zdarzenia jakie miało 

miejsce w ostatnim czasie czyli uszkodzenie wodociągu na ul. 3 Maja w Halinowie. Dodał, że przy 

wykonywaniu prac budowlanych przy przebudowie drogi powiatowej, koparka naruszyła rurę kanalizacją, 

gdzie przez kilkadziesiąt godzin mieszkańcy Halinowa nie mieli dostępu do wody. Mówca poprosił  

o informację odnośnie kosztów za uszkodzenie wodociągu jakie poniosła firma, która wykonywała prace 

przy drogę powiatowej. Na jaką kwotę Zakład Komunalny będzie domagał się odszkodowania w tej 

sprawie.  

Zastępca Burmistrza Pana Adam Sekmistrz  powiedział, że w jak najszybszym czasie postara się 

odpowiedzieć na to pytanie.  
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Sołtys Krzewiny Pani Justyna Krysiuk zwróciła się z pytaniem, czy planowane są składanie wniosków 

o dofinansowanie na kanalizację w  Krzewinie? 

Zastępca Burmistrza Pana Adam Sekmistrz odpowiedział, że projekt budowlany jest na ukończeniu, 

będzie gotowy w przyszłym roku, po tym czasie będzie można składać wnioski na dofinansowanie. 

Sołtys Okuniewa Pan Krzysztof Piwowarski odniósł się do wcześniejszej wypowiedzi 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Pana Marcina Pietrusińskiego, dodał, iż od momentu awarii wody 

Gmina Halinów była w stałym kontakcie z Zakładem Komunalnym. Nadmienił, że zgodnie z planem 

kryzysowym, który przewiduję, że dopiero po 24 godzinach od momentu braku wody można podstawić 

beczkowozy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marcin Pietrusiński zwrócił uwagę aby przy takiej poważnej 

awarii, która dotyczyła 80% mieszkańców gminy należy wykorzystać system SMS-owy.  

Zastępca Burmistrza Pana Adam Sekmistrz odpowiedział, że SMS-y do mieszkańców zostały wysłane 

w tym samym czasie, jak został zamieszczony na stronie internetowej komunikat o awarii wodociągu. 

Mówca wyjaśnił, że Sms-y są wysyłane wyłącznie do osób, które są zapisane w bazie danych Zakładu 

Komunalnego czyli do osób, które wyraziły zgodę na dostarczenie w takiej formie wiadomości. 

  

Osoby biorące udział w sesji zadawali również inne, liczne pytania dotyczące projektu uchwały oraz 

wynikających z nich konsekwencji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie zamknął dyskusję oraz poprosił o przystąpienie do 

głosowania.  

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany „Wieloletniego Planu Rozwoju  

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Urządzeń Kanalizacyjnych dla Gminy Halinów na lata 2021-

2026” – Druk Nr 101 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

brak głosu - 2 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Aneta Kostka-Laskus. 

 

15.  Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

„Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Halinów na lata 

2020 – 2025”- Druk Nr 102 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska Pan Dawid Wojda poinformował, 

że projekt uchwały zostały omówione i pozytywnie zaopiniowane przez radnych Rady Miejskiej  

w Halinowie. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu wypowiedzi przedmówcy powiedział, że 

budynek komunalny, który jest położony blisko Domu Kultury w Halinowie, będzie docelowo 

przeznaczony na cele kulturalne i edukacyjne. Ponadto mówca poinformował, iż w wyniku tragicznego 

zdarzenia, obecny lokator zamieszkujący w tym budynku zmarł, więc zwolniło się jeden lokal. W związku 

z tym Gmina Halinów nie chce już dalej wolnego lokalu udostępniać, tylko dostosować budynek na 

realizacje zadań ustawowych i statutowych jednostek Gminy. Mówca na koniec swojej wypowiedzi 

poprosił Wysoką Radę o pozytywne przegłosowanie uchwały.  
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Głosowanie nad przyjęciem projektu zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia „Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Halinów na lata 2020 – 2025”- Druk Nr 102 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

brak głosu - 3 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Aneta Kostka-Laskus. 

 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę nr IX.75.2024 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 27 listopada 2024 r. w sprawie uchwalenia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie w 2025 roku – Druk Nr 103 

 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem projektu zmieniającej uchwałę nr IX.75.2024 Rady Miejskiej w Halinowie 

z dnia 27 listopada 2024 r. w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Halinów  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2025 roku – Druk Nr 103 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

brak głosu - 3 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Aneta Kostka-Laskus. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godz. 1738 ogłosił przerwę. 

Następnie o godz. 1800 wznowiono obrady. 

 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie dopłaty do taryfy za zbiorowe 

odprowadzanie ścieków – Druk Nr 105 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz. 

Radna Pani Justyna Mirosz zwróciła się z pytaniem, ile wynosiła w tym roku dopłata do jednego 

gospodarstwa. 

 

Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że 3 zł netto za metr sześcienny, a w tym roku 

4 zł.  

Głosowanie nad przyjęciem projektu w sprawie dopłaty do taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków 

– Druk Nr 105 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  
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za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

brak głosu - 3 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Aneta Kostka-Laskus. 

 

18. Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 23 października 2024 

roku 

Nie było uwag do protokołu. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 23 

października 2024 roku. 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

brak głosu - 3 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni podczas głosowania: Pani Aneta Kostka-Laskus. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w imieniu radnych Rady 

Miejskiej w Halinowie złożył wszystkim mieszkańcom Gminy Halinów spokojnego tego wieczoru 

sylwestrowego. 

 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski dołączył się do życzeń, życząc Panu Przewodniczącemu 

Rady Miejskiej w Halinowie, Wysokiej Radzie, sołtysom, a także pracownikom  Urzędu Miejskiego  

w Halinowie, którzy pomagają w obradach sesji, wszystkiego dobrego na nowy rok, a także poprosił  

o ograniczenie używania fajerwerków w Sylwestra. 

19. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 30 grudnia 2024 roku o godz. 1824 zamknął obrady XI sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Halinowie 

/-/ Marcin Pietrusiński 

 

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej w Halinowie 

/-/ Jan Papis 
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Protokół sporządziła: 

Ilona Borucka 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 grudnia 2024 roku: 

1. Załącznik nr 1 – zawiadomienie o XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 grudnia 2024 roku. 

2. Załącznik nr 2 – lista obecności z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 30 grudnia 2024 roku. 

3. uchwała Nr 3.c./347/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 12 grudnia 

2024 roku w sprawie w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Halinów o projekcie 

uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2025-2035. 

4. uchwała Nr 3.c./348/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 12 grudnia 

2024 roku w sprawie: 1) opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Halinów projekcie uchwały budżetowej 

na 2025 rok; 2) opinii o możliwości sfinansowania planowanego deficytu na 2025 rok. 

 

 

                                                 
1 Załączniki dostępne w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


